
Helge Andersen, slageren
Pd sondag, dagen etter NAGS-arsm¢tet i Bergen , arrangerte BOG tur til
So tra fo r drsmotedeltakeme. Unde r denne turen la jeg merke til en deltaker
fra Drammen som hadde et fantastisk tilslag pa slageren. Dette tilslaget i
kom binert med godt over gjennomsnittlige ferdigh eter i friklatring [erte
stadig til ropet: «Se opp, her kommer det mer!» Fra fjellhyllene ved
forekomstene vi besokte haglet det generost med chalcedon og flusspat. For
Helge Andersen deler gjerne den overflod han sa kraftfullt fravrister fjellet ,
det fikk vi fort og gledelig erfare. gh w

DC-nytt, viBjern Pettersen, medlemsb la
det til Dramme n Geologiforening har
intervjuet Helge:

Helge A nde rse n - smak pa det navnet 
de fleste av oss kjenner det , ja . Og na har
han altsa ove rtatt fo rma nnsklubba, etter
0 ivind, som gar av etter man ge ar og vel
utfert arbe id i «to pp-s til lingen» , 0 ivind
og de andre som gar ut av styret ska l ha
takk for inn satsen .
Se lv om mange kjenner Helge , synes
DG-nytt det er pa sin plass a presentere
ham litt nrerrnere. Vi gra tulerer H elge
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med formannsjobben. og sper ham om
han har noen planer for klubben var
fram over.
- Nei , ikke no en spesieIle, sie r Helge.
leg synes klubben dri ver godt i den Ieia
vi e r ina , sa forle pig har jeg ingen tanker
om store forandringer.
Kanskje ber vi ha noen fler e turer enn
tidligere . Vi skal satse pa en tur hver 14.
dag i sesongen - og vi skal ikke ha noen
fast tur-planlegger. De medlernmene
som blir plukket ut av meg , skal vrere
turleder for hver sin tur. Og nar jeg na
fordeler disse jobbene pa mange , forut
setter jeg at de som blir spurt , stiller opp ,
sier He lge med myndig stemme.
- Andre ting jeg legger vekt pa er at vi
fortsatt far beholde den fine klubbavisa
vi har. DG-nytt er viktig for a holde
ko ntakten med medlemmene pa aIle
plan , sier Helge .
- Helge , hvo rdan var det du begynte a
samle ste in?
- l eg har i gru nnen alltid vrert interessert
i stei n, men de t ble ikke noe greie pa de t
fer jeg begynte pa mine ra lkurset som
Reidar Andresen dreiv. Me n da ble det
ogsa virke lig fart i sa kene.
Og de t tror vi sa gjerne , nar vi ser sam
lingen til Helge hjemm e i «ste inho la»
hans i Krok stad elv a .
- Du er jo en skikkelig stei nbryter Helge.
Mat en du jobbe r pa minner ikke akkura t
om noen mikrosaml e r?
- E nig, nei mik ro er ikkc tingen for meg.



Mat erialet rna kunne sees godt med det
blotte eye. Men det er klart a t det blir
bad e sto rt og sma rt i samlinge n min .
Bare de t cr es te tisk og nydelig a se pa ,
er jeg forneyd. E n anne n tin g , sie r Hel ge
- er at jeg sa mler bare pa lokale minera
le r.
- E r de t noen i den fine sa mlinge n din
so m du se tte r spesie ll pri s pa?
- Det rna bl i f1 ere tin g . Spesielt den fine
am et ysten fra Batteriet , for ikk e a
snakke om de sto re ro kkva rts -krys ta l
len e fra Hurum . D a je g d ro de o pptil
II2-m eter lange kr ystallene o pp fra mud
deret i drusa og fikk se at de ikke var
ska det , p resterte jeg noen vrrel so m ikk e
kommer til a ligge tilbake for den fly
steyen so m eve ntue lt matte komme i
o mra de t . Sa det er glede n og spe nninge n
med a let e so m ege ntlig gir meg mest ,
sie r Helge - men finn er jeg noe fint , er
det se lvfol ge lig ekstra mo ro .
- Du er jo sta dig ut e og farte r. Er det
noen episode r du srerlig vii hu ske '!
- Kan ikk e glemme den turen vi hadde
til Sk arra gru ver. Vi va r tr e stykker.
Mens jeg 1£1 inn e i ei druse og kakka ,
raste hel e taket i drusa ove r meg . Jeg
tenkte ikk e , tror je g , 1£1 bare heIt stille sa
det ikk e skulle rase mer. Bare gummi
ste vle ne mine var syn lige , sa gutta . D et

sa ille ut , men det gikk held igvis bra , sie r
Helg e , og tilfoyer at uansett sa gjelder
det a vrere aktsom pa steintu r, og vrer
heist f1 ere sa mme n.
Til slutt sper vi Helge hv a han synes o m
miljeet i klubben.
- Miljoet er bra det, sie r Helge . For
tid en synes det so m det skjer e t «ge nera
sjo risskifte» i klubben . Nye medlemmer
e r pa ve i inn i styre og ste ll. Men det er
ogsa tin g so m kan blir bedre . Vi ber bli
f1inkere til a meddele funnsteder til hver
andre , og vi ber bli f1inkere til a ta med
tin g vi har funnet og vise det fram pa
metene . J eg synes enna at det finn es
tenden s til «u lver» i klubben , sier Helge ,
lett irritert. Med det mener jeg folk som
ikk e har ev ne n til a del e funn med andre ,
men so m hele tiden skal ha med seg mest
mulig sje l . Men jevnt ove r har vi e t vel dig
godt og tri vel ig milj o i foreningen va r ,
noe ikke minst medlemstallet vise r. Det
er jo jevnt st ige nde hele tiden .
Jeg vii gjerne fa takke aIle medlemmene
for den tillit de viste ved a velge meg som
fo rrnann , sie r Helge . Jeg skal gjere sa
godt jeg kan , og tror vi sam men skal
klare a fa til et aktivt og givende klubb
miljo - til beste for medlernmene , avslut
ter Helge Andersen .
Og DG-nytt viI e nske Iykke til!

Temporrere utstillinger pa
Mineralogisk-Geologisk museum 1990/91

Som en preveordnin g vii vi hver annen
maned i tiden fremover lage en spesial
utstilling om et mineral, en mineralgruppe,
en minerallokalitet eller et annet tema. Hen
sikten er a kunne vise publikum deler av vare
samlinger som ellers ikke er tilgjengelige.
Begren sningen ligger i mangel pa teknisk
arbeid shjelp til samlinger og utstillinger, men
vi haper a kunne fortsette denne ordningen
ogsa senere.
Programm et for de narmeste 12 maneder ser
slik ut:
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September-oktober: Kvarts
November-desember: Kalsitt (kalkspat)
Januar-februar: Topas
Mars-ap ril: Prehnitt
Mai-juni : Turmalin-gruppen
Vi inviterer ogsa mineralsamlere til a stille ut
deler av sine samlinger i museets montre for
et begrenset tidsro m. Vedko mmende rna selv
serge for a bringe prevene, stille dem ut og
hente dem igjen. Vi kan se rge for a lage
etiketter.
Henvendelse til konservator Gunnar Raade.




